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VOORWOORD
door Henk Brouwer

Er ligt alweer een jaar achter ons. Een jaar waarin wij 
ons weer volop hebben ingezet voor het plaatselijke 
belang van ons mooie dorp. Veel daarvan is niet direct 
zichtbaar, omdat het om langlopende projecten gaat. 
Maar wij willen waar mogelijk hierover wel zoveel 
mogelijk met jullie (blijven) delen. 
Met het verdwijnen van Infobrug en de Reestdalpost 
zijn wij op zoek naar nieuwe manieren om jullie 
te voorzien van onze informatie. Los van de 
nieuwsberichten die we op onze website pbbalkbrug.nl 
plaatsen en dit jaaroverzicht waarmee we terugblikken 
op het afgelopen jaar. Een optie die besproken is, is 
een (digitale) nieuwsbrief naar onze leden. We gaan dit 
in het nieuwe jaar verder oppakken. 

In ieder geval gaan wij ook in 2023 met elkaar, voor 
elkaar en voor Balkbrug!

CONTACTGEGEVENS

HENK BROUWER

voorzitter

MARIA COMPAGNER

secretaris

T  0523 - 64 93 36
E  secretaris@pbbalkbrug.nl

E  penningmeester@
pbbalkbrug.nl

T  06 - 51 25 73 22Henk Brouwer

JANTJE VENEMAN

penningmeester
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VERKEER EN VERVOER
N377 / onderdoorgang / bermen buitengebied / 
fietspaden / verlichting buitengebied

N377/onderdoorgang
De N377 en de onderdoorgang blijven een aandachtspunt voor ons. 
Bewoners van de Zwolseweg hebben zich samengevoegd tot de groep 
‘Verkeersveilig Balkbrug’ en aandacht gevraagd voor het te hard rijdende 
verkeer op de Zwolseweg. In januari 2022 hebben we de met ons gedeelde 
ervaringen gebundeld en samen met de opgehaalde reacties van de groep 
‘Verkeersveilig Balkbrug’ tijdens een gesprek aan de projectmanager van 
de Vechtdal Verbinding overhandigd. In september is er opnieuw een 
onderzoek uitgevoerd naar de drukte/snelheid op de N377. De N377 is en 
blijft een drukke weg. De gereden snelheden zouden aanvaardbaar zijn 
volgens het onderzoek. Omdat we vanuit Sluis V wel steeds meer verkeer 
krijgen en de groep ‘Verkeersveilig Balkbrug’ een ander beeld heeft van de 
daadwerkelijk gereden snelheden, gaat PB Balkbrug op die locatie pleiten 
voor een rotonde. Daarmee kan een flink stuk snelheid uit het verkeer 
gehaald worden en meer gefaseerd Balkbrug binnen laten komen.

Fietspaden
De aanleg van fietspaden aan Groot Oever en Hoogeveenseweg/Den 
Kaat blijft een punt van aandacht, ook dit jaar weer. Groot Oever staat 
in ieder geval in de voornemens van het GVVP (Gemeentelijk Verkeers- 
en Vervoersplan). De gemeente Staphorst is van plan in 2023 te starten 
met de aanleg van het fietspad vanuit hun gemeente tot de grens met 
de gemeente Hardenberg, maar helaas heeft deze laatstgenoemde het 
fietspad niet op de prioriteitenlijst staan.

Bermen buitengebied
Mede vanwege de aanleg van de onderdoorgang in Balkbrug en de 
uitvoering van werkzaamheden in de gemeente Staphorst is door 
omrijdend verkeer extra schade ontstaan aan wegbermen in het 
buitengebied. Hierdoor ontstaan gevaarlijke situaties. Als PB Balkbrug 
hebben wij hier, ook via de politiek, aandacht voor gevraagd. In 2021 
zijn  met een extra budget vanuit de gemeente nog de bermen van 
de Hoofdweg opgeknapt. De overige wegen in het buitengebied, 
die hetzelfde grondige herstel nodig hebben, zijn opgenomen in het 
Bermverstevigingsprogramma 2023-2025 en zullen dus de komende jaren 
opgeknapt gaan worden.

Verlichting buitengebied
Er is door de gemeente Hardenberg gevraagd mee te denken over de 
openbare verlichting in het buitengebied. Zowel de lantaarnpalen als 
de armaturen moeten vervangen worden. Gekeken wordt daarom of alle 
lantaarnpalen vervangen moeten worden of dat er ook lantaarnpalen 
verwijderd kunnen worden. Daarnaast wordt de verlichting energiezuiniger 
gemaakt. In het najaar zijn er bijeenkomsten met de inwoners over dit 
onderwerp georganiseerd waarbij inwoners hun wensen kenbaar konden 
maken. Vanuit PB Balkbrug hebben we ervoor gekozen niet te kijken 
naar waar er eventueel verlichting weg of bij kan, maar hebben we de 
gemeente gevraagd om te komen met een visie omtrent deze verlichting. 
Er zal nog een definitief voorstel volgen vanuit de gemeente.
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Tijdens de laatste ledenvergadering stond Sylvia Haasjes op om aandacht 
te vragen voor de jeugd van Balkbrug. De uitkomst van deze vraag is een 
actieve groep ouders en jongeren die samen aan de slag zijn gegaan 
om wensen in beeld te brengen en een stappenplan op te zetten. Een 
eerste stap die gezet is, is het heropenen van de Welput, een soos die 
vele jaren vanuit de kerk gefaciliteerd werd, maar helaas gesloten was. 
Met hun toestemming is deze soos weer geopend voor de jeugd van 12-17 
jaar uit Balkbrug. Zaterdag 7 januari was de eerste avond zijn, daarna is 
de Welput elke even week op zaterdagavond geopend van 20.00-00.00 
uur. Om het toegankelijk te maken voor de jeugd is de entree en de 1e 
consumptie gratis. Zo hopen we hen een fijne plek te bieden waar ze met 
hun leeftijdsgenoten samen kunnen zijn, naar muziek kunnen luisteren en 
een gezellige tijd hebben. 

Lees de verslagen van de 3 brainstormsessies die in 2022 gehouden zijn 
op pbbalkbrug.nl of scan de QR codes:

JEUGD BALKBRUG
ouders en jeugd werken samen

VERVOLG IN 2023
De Welput zal elke even week 
op zaterdagavond geopend 
zijn. Daarnaast willen we 
kijken of er, in samenwerking 
met de Stuw, mogelijkheden 
zijn voor het organiseren van 
meer activiteiten. 

Brainstormsessie
7 september

Brainstormsessie
1 juni

Brainstormsessie
6 juli
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WONINGBOUW/-CONVENANT
verschillende plannen in ons dorp

Woningbouwconvenant
Op woensdag 16 februari 2022 is het nieuwe 5-jarig woningbouwconvenant 
getekend door de gemeente en PB Balkbrug. Het minimaal aantal te 
bouwen woningen zal ook in dit woningconvenant neerkomen op zo’n 
50 stuks per twee jaar. PB Balkbrug heeft aangegeven dat er behoefte is 
aan betaalbare woningen voor starters en ouderen. Of deze behoefte er 
daadwerkelijk is en in wat voor woningen dit zich laat vertalen heeft de 
gemeente in beeld laten brengen door een onderzoeksbureau. Het rapport 
hiervan is gedeeld met PB Balkbrug en op 19 april is hierover een overleg 
geweest met een aantal bestuursleden en mensen van de gemeente. 
Hieruit zijn deze conclusies samen te vatten;
•  PB Balkbrug kan zich vinden in de conclusie dat er meer sociale huur 

moet worden gebouwd. 
•  Er is meer behoefte aan grondgebonden woningen dan appartementen 

voor senioren uit met name het buitengebied, PB Balkbrug geeft ook aan 
dat wat kleinere seniorenwoningen met grond zeker in een behoefte 
kunnen voorzien. 

• Er is een toenemende behoefte aan zorgwoningen/appartementen.
•  Autonomen groei lijkt in Balkbrug nu nog te kunnen worden opgevangen, 

voor lange termijn is dat een vraag.
Algemeen is de behoefte wel duidelijk, maar is het meer zoeken naar te 
ontwikkelen locaties voor meer dan 25 woningen per jaar.. 
PB Balkbrug blijft er bij de gemeente op hameren dat de verschillende 
plannen integraal bekeken worden, ook al betekent dit in sommige 
gevallen misschien een ingewikkelder manier van werken. Alle plannen 

lopen niet tegelijkertijd, maar zijn zeker van invloed op elkaar en daar 
moet wel rekening mee gehouden worden. Nieuwe locaties moeten ook 
besproken worden. 

Sluis V
Er was een geplande uitbreiding in westelijke en noordelijke richting  van 
Sluis V. Maar door de aanwezigheid van varkensbedrijf Schuttert aan de 3e 
Schansweg lijkt verdere uitbreiding van woningbouw op Sluis V volgens 
de huidige opzet geen optie meer en wordt er gekeken of er andere 
uitbreidingsmogelijkheden zijn. 

VERVOLG IN 2023
Begin dit jaar zal er een bijeenkomst georganiseerd worden door 
de gemeente om te kijken of het onderzoek ook overeenkomt met 
het onderzoek. Het blijft een mooie, maar ook flinke, uitdaging voor 
de gemeente om het dorp te voorzien van woningen op een wijze 
die gewenst is en passend bij het dorp. PB Balkbrug blijft hierover 
in gesprek met de gemeente.
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Voorkeursrecht grond Dronkenmanslaan/1e Schansweg
Nieuwe locaties moeten ook besproken worden. Zo is er in 2021 vanuit 
de gemeente het voorkeursrecht gevestigd op de grond langs het 
Dronkenmanslaantje tot aan de 1e Schansweg. Er is door de gemeente 
een stedenbouwkundig buro geselecteerd voor de ontwikkeling van de 
WVG-gronden (Wet Voorkeursrecht Gemeenten). De gemeente heeft 
aangegeven dat in Balkbrug de komende jaren 140 tot 150 woningen 
moeten worden gebouwd. De 50 woningen die genoemd zijn in het 
woningbouwconvenant en niet in Sluis V kunnen komen, zouden in het 
WVG-gebied kunnen worden opgenomen. 

Er wordt in het dorp verschillend gedacht over een mogelijke 
nieuwbouwwijk op die plek. Als PB Balkbrug nemen we hierin geen 
standpunt in; woningbouw is immers belangrijk voor Balkbrug. Maar 
dat zijn onze natuur, geschiedenis en cultuur ook. PB Balkbrug vindt  
het positief dat de gemeente nadenkt over toekomstige woningbouw, 
want er is wel behoefte aan woningen, het liefst betaalbare woningen  
voor jongeren en ouderen. Maar we pleiten ook voor behoud van 
onze natuur en cultuur. Het aanzicht van het Dronkemanslaantje,  
de laanstructuur en de gehele geschiedenis van dit gebied van de Koloniën 

van Weldadigheid is zeker belangrijk voor het dorp en dit willen we wel  
graag intact houden. Niet voor niets kregen deze twee onderwerpen een  
plek in onze Dorpsvisie. Balkbrug is aan alle kanten ingesloten door mooie 
natuur en cultuur, denk aan bijvoorbeeld de molen, de Ommerschans, 
het Heuveltjesbos/Reestdal. Het is belangijk tot een goed evenwicht te  
komen zodra er concrete plannen komen en samen met de gemeente te  
zoeken naar geschikte bouwlocaties, waarbij we ons realiseren, dat elke 
bouwlocatie weer zijn eigen nadelen voor andere bewoners met zich mee 
kan brengen.  

VERVOLG IN 2023
De gemeente heeft in november 2022 aangegeven dat er sessies 
met omwonenden en PB Balkbrug ingepland zullen worden, 
waarbij meegedacht kan worden over de eventuele invulling van 
de WVG-gronden, waar ruimte gerealiseerd zou kunnen worden 
voor 200 tot 250 woningen. De bedoeling is dat eind 2023 een 
voorstel naar de gemeenteraad gaat over een woningbouwplan 
voor deze locatie.
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Vier kwadranten in het centrum
De invulling van de vier kwadranten heeft ook het afgelopen jaar veel 
tijd (en geduld) vanuit PB Balkbrug gekost. Van drie kwadranten is de 
invulling bekend. Dit zijn die van Beverwijk op de locatie van de oude 
brandweerkazerne, van Jumbo Nanning en projectontwikkelaar Kroon 
op de locatie van voormalig Paddy’s Pub. Het vierde kwadrant (vanaf de 
Chinees) heeft te maken met meerdere eigenaren.

Beverwijk
Beverwijk heeft al jaren een vergunning op de plank liggen om te 
mogen bouwen op de locatie van de oude brandweerkazerne. Deze 
vergunning is getoetst aan de huidige regelgeving. Daarnaast zijn er twee 
kapvergunningen verleend. Deze gaan om meerdere - kleine - bomen 
die eigendom zijn van Beverwijk en twee kastanjebomen die op grond 
van de gemeente staan. De drie karakteristieke grote kastanjebomen en 
de daarnaast staande linde zouden daarmee blijven staan. Beverwijk wil 
gaan bouwen, hij heeft een architect opdracht gegeven voor het opstellen 
van een ontwerp, waarbij rekening gehouden wordt met gasloos wonen. 

Jumbo Nanning
De plannen voor de bouw van een nieuwe supermarkt zijn al langer bekend. 
De vergunning is, na enige vertraging door twee zienswijzen, alsnog verleend.

Paddy’s Pub
De voorlopige plannen van de projectontwikkelaar Kroon op de locatie 
van voormalig Paddy’s Pub zijn tijdens een gesprek in december 2021 aan 
ons gepresenteerd. Hierin zaten diverse punten die niet passen binnen 

de Dorpsvisie. Hiertegen hebben we, samen met de focusgroep, bezwaar 
aangetekend. In juli 2022 is opnieuw het plan gepresenteerd waaruit bleek 
dat er weinig gedaan is met deze punten. 

Tijdens de inloopbijeenkomst die in september gehouden is voor de 
inwoners van Balkbrug werd er geen transparant beeld geschetst van de 
daadwerkelijke plannen. PB Balkbrug heeft hierop in samenwerking met 
Infobrug een stuk geschreven over de plannen en is samen met leden van 
de focusgroep in gesprek gegaan met locale zorgverleners. 

De uitkomsten hiervan heeft ons als PB Balkbrug 
doen besluiten een zienswijze in te dienen op het 
ontwerpbestemmingsplan. Lees meer over ons 
besluit van het indienen van deze zienswijze op 
pbbalkbrug.nl of scan de QR code:

WONINGBOUW/-CONVENANT
vervolg van pagina 7
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Chinees
Op het vierde kwadrant (vanaf de Chinees) is het 
ingewikkelder. Hier is er namelijk sprake van meerdere 
eigenaren. Er zijn bij dit project 8 eigenaren/bedrijven 
betrokken die gezamenlijk (en onder begeleiding 
van gemeente en HMO) een businessplan aan het 
uitwerken zijn. Er hebben gesprekken en onderzoeken 
plaatsgevonden met diverse partijen. Er zijn 3 
varianten gemaakt op basis van o.a. WOZ-waarde en 
het Dorpshart maar deze vielen alle 3 negatief uit. Er 
wordt gezocht naar een businessplan wat haalbaar 
is, al dan niet met behulp van eventuele subsidies, en 
waar elke eigenaar zich in kan vinden. En dat is geen 
onmogelijk, maar wel een ingewikkeld project wat 
waarschijnlijk wat meer tijd nodig zal zijn. 

VERVOLG IN 2023
Beverwijk
In week 9 is Beverwijk gestart met het kappen van de bomen/het groen en de sloop 
van de oude brandweerkazerne. De verkoop van de appartementen zal in het voorjaar 
van dit jaar starten. Voordat de bouw begint wordt er nog een gesprek ingepland 
om te kijken naar de details van zijn plannen, juist ook in verband met de inrichting 
van het parkje ná afronding van de bouw. PB Balkbrug, maar ook de gemeente, heeft 
aangegeven dat het een aantrekkelijk en groen parkje moet worden/blijven. 

Jumbo Nanning
De start van de bouw van de nieuwe supermarkt staat gepland voor week 16. De 
planning is om de winkel tijdens de bouw geopend te houden en om nog voor het 
einde van het jaar het nieuwe pand gereed te hebben. Het gehele project zou in week 
17 van 2024 afgerond moeten zijn. 

Paddy’s Pub
In februari zijn er twee gesprekken geweest (met de gemeente, de projectontwikkelaar 
en een adviesbureau) waar ons gevraagd werd om een toelichting op de ingediende 
zienswijze. De gemeente gaat hierop in beraad en komt nog met een officiële reactie 
op de zienswijze. PBB blijft voorlopig op het standpunt in de zienswijze staan: we willen 
wel 24-uurszorg, maar niet op die plek.

Chinees
PB Balkbrug is bij de vervolggesprekken betrokken. Om aan te horen en waar mogelijk 
te kunnen ondersteunen. 
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CTP VELDZICHT
meer verbinding met het dorp

In 2022 is het structurele overleg, wat er in het verleden ook was, weer 
opgepakt. Er is op 21 mei 2022  een open dag georganiseerd, waarover  
ook vanuit PB Balkbrug meegedacht is over de invulling. Onderwerpen 
van het structurele overleg zijn heel breed, maar ook komen hier de 
incidenten die in het dorp gebeuren en een verbinding hebben met  
CTP Veldzicht terug. Deze blijven voor ons een punt van aandacht, want 
ook al zijn ze gelukkig meestal onschuldig, we beseffen dat zo’n incident 
wel impact heeft op onze dorpsgenoten.

Wat ook een enorme impact heeft, op de betrokkenen vanuit CTP  
Veldzicht, maar ook de inwoners van Balkbrug, is de verschrikkelijke 
gebeurtenis van 5 november waarbij één medewerker om het leven  
kwam en twee medewerkers gewond raakten. Vanuit CTP Veldzicht 
werd daarom op 23 november 2022 een bijeenkomst gehouden waarbij 
inwoners van Balkbrug vragen konden stellen. Ingaan op de details  
van het incident konden zij helaas niet, vanwege de verschillende 
onderzoeken die er lopen. Maar los van de uitkomsten van deze 
onderzoeken, welke nog in volle gang zijn en dus nog op zich laten 
wachten, wordt er al wel gekeken naar wat men nu al kan doen om de 
veiligheid nog meer te waarborgen dan dat men al deed. 

CTP Veldzicht wil de komende jaren flink gaan investeren in de relatie 
met het dorp. Er wordt geprobeerd om de Klussendienst in ere te 
herstellen, maar ook de communicatie te verbeteren. CTP Veldzicht  
zal blijven zoeken naar manieren om te blijven communiceren met  

VERVOLG IN 2023
Het structurele overleg tussen Veldzicht en PB Balkbrug zal 
ook in 2023 plaatsvinden. Mochten mensen vragen, zorgen of 
opmerkingen hebben dan kunnen ze hiervoor terecht bij CTP 
Veldzicht, maar ook bij PB Balkbrug.

het dorp. Over het algemene verhaal rondom CTP Veldzicht, maar ook 
over de uitkomsten van de onderzoeken. CTP Veldzicht streeft naar meer 
openheid en transparantie over activiteiten in de kliniek en over patiënten 
van de kliniek.
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OVERIG NIEUWS
verschillende punten van aandacht

Glasvezelcampagne Delta Fiber Network
In het begin van 2021 hebben we als PB Balkbrug actief meegewerkt aan 
de campagne van Delta Fiber Network voor de aanleg van glasvezel in 
Balkbrug. In oktober van dat jaar is er met de aanleg gestart. Helaas is 
het project door meerdere oorzaken nog niet afgerond. Aan het einde van 
2022 werd via Facebook vragen gesteld door inwoners van Balkbrug over 
de abonnementen, het proces en de werkwijze. Deze hebben we als PB 
Balkbrug verzameld en doorgestuurd naar een contactpersoon van Delta 
Fiber en de gemeente om met hen hierover in gesprek te gaan. 

Vervolg: in 2023 is er een gesprek geweest 
met de contactpersoon vanuit Delta Fiber 
Network, het verslag hiervan en meer 
informatie over dit project is te lezen 
op pbbalkbrug.nl of door de QR code te  
scannen.

Evaluatie ledenvergadering 2022
Op maandag 9 mei is de ledenvergadering weer als voorheen gehouden 
in MFC Trefpunt. Er waren een kleine 80 leden aanwezig. Er werd een korte 
samenvatting gegeven van een uitgebreid ingekomen stuk waarin op 
verschillende punten kritiek werd gegeven richting PB Balkbrug. Omdat 
dit stuk zeer kort voor de ledenvergadering was binnengekomen, was de 
reactie in eerste instantie vooral ook vanuit emotie. Besloten werd om het 

stuk verder te bespreken tijdens een overleg van PB Balkbrug. Gré Kisteman 
werd eerder al benoemd tot erelid van PB Balkbrug, deze avond zijn haar een 
bos bloemen en de oorkonde overhandigd. Anders als voorgaande jaren was 
dit keer het jaaroverzicht. Deze is aan de aanwezige leden uitgedeeld als 
brochure, waarin uitgebreid te lezen is waar PB Balkbrug zich voor ingezet 
heeft. Bij de rondvraag werden een aantal vragen gesteld door de aanwezige 
leden. Na de pauze werd er een indrukwekkende 
presentatie gehouden door Harold Mijnheer (VV 
Avereest) en Jaap Dijkstra (SC Balkbrug) over de 
privatisering van sportpark De Balk. 
Lees het uitgebreidere verslag van de leden-
vergadering op pbbalkbrug.nl of scan de QR code.

Vervolg: PB Balkbrug is op zoek naar nieuwe bestuursleden en/
of mensen die aan de slag willen in een focusgroep. Wil je graag 
meedenken/-werken aan een mooie toekomst voor Balkbrug, laat 
het ons weten! 
 

Dodenherdenking 2022
Dit jaar is er in MFC Trefpunt, bij het herdenkingsmonument in 
het parkje voor de brandweerkazerne en op het kerkhof Oud 
Avereest weer als voorheen een ingetogen maar indrukwekkende 
dodenherdenking gehouden, mede georganiseerd door PB Balkbrug.  
Nieuwe uitdaging dit jaar was de vernieuwde verkeerssituatie rondom het 
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herdenkingsmonument. Voorheen werden de stoplichten op rood gezet 
zodat er zo goed als geen rijdend verkeer was tijdens de 2 minuten stilte. 
Dit is nu niet meer mogelijk. Maar ondanks dat is de dodenherdenking 
goed verlopen. 

Namens de gemeente sprak Simone Hof tijdens de dienst en Aly Hekman 
namens PB Balkbrug bij het monument. Samen hebben zij hier een krans 
gelegd, waarna Kyara Bouwhuis een gedicht heeft voorgelezen. Mika 
Dekema en Yves de Jonge hebben de bloemen gelegd. Na de herdenking 
bij het monument zijn er ook nog bloemen gelegd bij de oorlogsgraven 
op Oud Avereest.

Vernielingen en overlast
Het afgelopen jaar leek het goed te gaan wat betreft vernielingen en overlast 
in het dorp. Maar aan het einde van het jaar bleek toch weer een groepje 
jongeren overlast te veroorzaken bij met name de CNS en BSO. 

Vervolg: in 2023 wordt dit verder opgepakt, zo zijn er gesprekken 
waarbij de scholen, de gemeente en jongerenwerkers van de 
Stuw aangesloten zijn om te zoeken naar een oplossing voor 
dit probleem. Ook wijkagenten en de jeugdagent spelen een rol 
hierin. Uitgangspunt is dat geprobeerd wordt contact te krijgen 
met deze jongeren, en eventueel met hun ouders, om de overlast 
te beperken. Omdat het hier vooral baldadigheid is, veroorzaakt 
door o.a. verveling, is het organiseren van activiteiten voor  
deze jeugd ook een speerpunt (zie ook tekst Jeugd Balkbrug op 
pagina 5).

School als hart: 2 scholen, 1 nieuw schoolgebouw
PB Balkbrug is tot nu toe nog steeds niet (door middel van bijvoorbeeld  
een focusgroep) inhoudelijk betrokken geweest bij dit onderwerp; de 
nieuw te bouwen school van de CNS Balkbrug en ODS Prinses Margriet 
(OBS Oud Avereest valt buiten dit project). Maar we informeren geregeld 
bij de gemeente en de scholen naar de status van de plannen en  
de toezegging is gedaan dat zodra het verkeersplan aan de orde is  
PB Balkbrug hierbij betrokken zal worden.

Vervolg: ook in 2023 blijven we dit project volgen en geregeld 
informeren naar de stand van zaken. Het is frustrerend dat dit 
project al vier jaar vertraging heeft en er weinig schot in lijkt 
te zitten. We hopen dat er in 2023 wat meer stappen genomen 
kunnen worden en er meer zicht komt op een planning.

Bezoekerscentrum voor de Ommerschans
Historische Vereniging de Ommerschans is op zoek naar een vaste locatie 
voor een bezoekerscentrum op de Ommerschans. Dit bezoekerscentrum 
is niet alleen een al lang gekoesterde wens van de vereniging, het is ook 
een randvoorwaarde voor het behouden van het verkregen Europees 
erfgoedlabel (European Heritage Label). De afgelopen jaren werd door de 
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vereniging naar meerdere mogelijkheden gekeken waar het verhaal van 
de Ommerschans zou kunnen worden uitgedragen. 

De locatie leek in eerste instantie haalbaar in de Veldzichthoeve, maar die 
mogelijkheid viel af nadat Veldzicht aangegeven had deze locatie hiervoor 
niet beschikbaar te kunnen stellen. Andere varianten passeerden de revue 
waaronder de opslagloods van de heer Slager. Maar uiteindelijk bleken 
ook deze varianten niet haalbaar.

Vervolg: de vereniging blijft op zoek naar een locatie voor 
het bezoekerscentrum en zijn opnieuw aan het onderzoeken 
wat haalbaar is. Daarbij worden alle partners die rondom de 
Ommerschans een rol spelen betrokken. Hoe dat zal uitpakken is 
op dit moment nog onduidelijk. Dat ook de beide gemeenten en  
de provincie daarin een rol moeten spelen is overduidelijk.

Focusgroep ‘Dorsphart’ 
Focusgroep ‘Dorpshart ’ heeft een gesprek gehad met de gemeente over 
onder andere de aanleg van het groen in het centrum van Balkbrug. Uit 
dit gesprek is naar voren gekomen dat de voorlopige planning bekend 

was. Een bomenspecialist heeft een groenplan gemaakt en nog in het 
voorjaar zijn de zilverlindes geplant. Van de rest van de groenvoorziening 
e.d. is een voorontwerp gemaakt, wat op 28 april gepresenteerd is tijdens 
een informatieavond aan de inwoners van Balkbrug. De uitvoering van dit 
voorontwerp stond op de planning voor na de bouwvak. Maar nu blijkt dit 
toch nog op zich te laten wachten door de verschillende plannen die er 
liggen voor de vier kwadranten rondom de onderdoorgang. 

Omdat er bij de uitvoering van een aantal van die plannen op korte termijn 
bouwverkeer zal af- en aanrijden vindt de gemeente het niet verstandig 
om nu overal het groen te gaan aanplanten.

Lees meer over de invulling van de vier kwadranten in het hoofdstuk 
Woningbouw/-convenant.

Vervolg: de focusgroep Dorpshart is alleen nog bezig met de 
inrichting van het kruispunt, de zorg voor de kwadranten ligt bij PB 
Balkbrug. Omdat het groen nog even op zich laat wachten zijn er 
in 2023 nog geen concrete vervolgplannen voor deze focusgroep. 
Wel wordt er nog gezocht naar mogelijkheden om de bovenzijde 
van de onderdoorgang te voorzien van verlichting. 
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VERVOLG IN 2023
Ook in 2023 zullen we veel contact hebben met de gemeente 
rondom de al bestaande projecten in en om Balkbrug. Daarbij 
blijven we hameren op het vroegtijdig betrekken van PB Balkbrug 
bij deze, maar ook nieuwe projecten en een integrale aanpak 
van deze verschillende plannen. De burgemeester organiseert 
kennismakingswandelingen en komt op 26 januari door Balkbrug, 
vanuit PB Balkbrug hebben ook een aantal leden met hem mee 
gewandeld. Op vrijdag 21 april ontvangt PB Balkbrug het college die 
naar Balkbrug komt voor een werkbezoek.

COMMUNICATIE / CONTACTEN
structureel overleggen & nieuws delen

Gemeente Hardenberg
We hebben regelmatig en vrij intensief contact met de gemeente 
Hardenberg. Het is voor ons belangrijk dat onze Dorpsvisie ‘Balkbrug 
2025: Puur Genieten voor Iedereen!’ en de Dorpshart-visie op het netvlies 
blijft staan bij de wethouders en ambtenaren. 

Vanaf 1 juni 2022 is Werner ten Kate onze nieuwe gebiedswethouder, 
op 1 september hebben we kennisgemaakt en hem bijgepraat over 
verschillende onderwerpen die spelen in Balkbrug met een rondje door 
het dorp en tijdens ons maandelijks overleg.

En er is een 2-maandelijks overleg met voorzitter Henk Brouwer en onze 
contactambtenaar vanuit de gemeente om lopende zaken door te spreken.
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Contacten
PB Balkbrug onderhoudt in de loop van het jaar veel en vaak vaste  
contacten met allerlei maatschappelijke organisaties. Ze allemaal  
opnoemen is vrijwel onmogelijk, maar de relatie met MFC Trefpunt en  
met Infobrug zijn erg belangrijk geweest in 2022. MFC Trefpunt is ons 
dorpscentrum en garandeert mogelijkheden tot verbinding in Balkbrug 
(en hier vinden ook onze maandelijkse vergaderingen plaats). 
Helaas is laatstgenoemde eind 2022 gestopt, dus zal er gezocht worden 
naar andere manieren om dorpsgenoten op de hoogte te houden. Infobrug 
was namelijk het online dorpscentrum van Balkbrug die via online 
communicatie de verschillende organisaties met onze dorpsgenoten 
verbond. 

Nieuws vanuit PB Balkbrug
Wij houden onze dorpsgenoten waar mogelijk van alle onderwerpen 
waar PB Balkbrug zich mee bezig houdt op de hoogte. Zoals jullie 
in dit jaaroverzicht kunnen lezen zijn dit er veel. Niet alle contacten, 
onderwerpen, ontmoetingen en activiteiten die in 2022 plaatsgevonden 
hebben staan hierin. Dit is simpelweg te veel. Daarom hebben we ons 
beperkt tot de onderwerpen die het meeste onze aandacht nodig  
hadden en/of de meeste impact hadden op het dorp. We hopen dat 
het een beeld geeft van wat er leeft in ons dorp. En hoe wij daar als  
PB Balkbrug op hebben ingespeeld. 

We hopen dat onze dorpsgenoten begrip hebben voor het punt dat  

wij als PB Balkbrug niet altijd alles direct kunnen en mogen delen.  
Er wordt ons soms iets onder embargo verteld, er zijn onderwerpen die  
ook wij goed moeten voorbereiden om gesprekken aan te gaan en 
wij willen dat partijen die informatie met ons delen ons ook als een te 
vertrouwen partij beschouwen. Zo kunnen we deuren openhouden om 
met elkaar in gesprek te gaan en samen verder te komen. Voorop staat 
voor ons altijd het algemene belang van jullie als dorpsgenoten en 
Balkbrug waar het zoveel mogelijk ‘Puur Genieten voor Iedereen!’ is.

Los van dit jaarverslag delen wij ons nieuws via onze website  
pbbalkbrug.nl. Voorheen ook via Infobrug en via de Reestdalpost, maar 
nu dit niet meer mogelijk is zijn we op zoek naar andere mogelijkheden 
om dorpsgenoten op de hoogte te houden. Wij vertellen wat wij op dat 
moment weten, wat ons verteld is, wat gedeeld mag en kan worden en 
wat ons eventuele standpunt of actiepunt is. 

Wij kunnen niet van alles automatisch op de hoogte zijn. Daarom  
horen wij ook graag andersom van onze dorpsgenoten wat er speelt en  
leeft in ons dorp, want soms komt nieuws eerder bij bijvoorbeeld de  
buurman terecht dan bij ons. Wil je nieuws, ideeën, wensen en/
of opmerkingen met ons delen dan kan dat via de mail; secretaris@
pbbalkbrug.nl, maar men mag ook gerust één van de bestuursleden 
aanspreken of een brief in de ideeënbus bij Jumbo Nanning doen.  
Reacties op brieven in de ideeënbus volgen persoonlijk, via de mail en/of 
via onze website. Wees welkom!
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LIDMAATSCHAP
geef uw e-mailadres door!

MARIA COMPAGNER

secretaris

T  0523 - 64 93 36
E  secretaris@pbbalkbrug.nl

Voor het actueel houden van onze ledenadministratie én omdat wij mogelijk informatie via e-mail willen gaan 
verspreiden, stellen wij het op prijs als je jouw (gewijzigde) e-mailadres doorgeeft aan ons via secretaris@ 
pbbalkbrug.nl. Alvast hartelijk dank!

Nog geen lid? Nieuwe leden zijn altijd welkom! Aanmelden gaat via ons secretariaat (mail naar 
secretaris@pbbalkbrug.nl of vraag een papieren inschrijfformulier op bij Maria Compagner) onder 
vermelding van naam, adres, telefoonnummer, e-mailadres en IBAN/girorekening. De kosten voor 
het lidmaatschap zijn € 5,- per jaar en dit bedrag wordt per automatische incasso geïnd. 

Op onze website kan ook het aanmeldformulier ingevuld worden. Ga naar pbbalkbrug.nl/
lidmaatschap/ of scan de QR code.
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“Ik denk dat ik best wat meer inbreng 
mag hebben over de toekomst en de 

inrichting van ons dorp”

“Ik heb expertise waar Balkbrug 
haar voordeel mee kan doen”

“Ik heb thema’s in het dorp 
waar ik me bij betrokken voel”

“Ik wil meedenken over de 
toekomst van ons dorp!”

“Ik wil wel één avond en een paar uurtjes 
daarnaast per maand beschikbaar zijn”

SLUIT OOK AAN!
Wil jij aan de slag voor een 

mooie toekomst van Balkbrug, 
voor ons en onze kinderen? Meld je aan 
via secretaris@pbbalkbrug.nl voor een 
van de (bestaande of nieuw te starten) 

Focusgroepen en/of ons bestuur. 
PB Balkbrug nodigt iedereen uit 
om de handen uit de mouwen 

te steken en samen aan 
de slag te gaan!

JOUW ONDERSTEUNING
is altijd welkom!
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MARIA COMPAGNER

CEESJOS VERBEEK

bestuurslid

aftredend in 2024

HET BESTUUR IN 2022

HENK BROUWER

voorzitter

aftredend in 2025

JARNO KEIZER

bestuurslid

aftredend in 2023

secretaris

aftredend in 2024

SJOUKJE DE HAAN

bestuurslid

aftredend in 2025

HETTY HOEVENBERG

bestuurslid

aftredend in 2024

HENK MENNINK

bestuurslid

aftredend in 2024

JANTJE VENEMAN

penningmeester

aftredend in 2023

FRENS VAN ‘T ZAND

bestuurslid

aftredend in 2025

LUC SMINK

bestuurslid

aftredend in 2024

JAN SMITS

bestuurslid

aftredend in 2023

ANNEMIEKE STEGERMAN

bestuurslid

aftredend in 2024
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Puur Genieten voor Iedereen! pbbalkbrug.nl


